
 
 

 
 
 
 
 

   
  

 

 

Minnesanteckningar 

Arbetsgruppsmöte #8 
Partnerskap Atlantbanan 2019 

 
 
Plats: Skype 
Datum: den 7 november 2019 
Tid: 08:30-09:15 
 
 
Deltagande 
Tony Stark, Bollnäs kommun (del av mötet) 
Therese Sjögren, Bräcke kommun 
Rolf Berg, Ljusdals kommun 
Christin Borg, Projekt Mittstråket 
Patrik Svärd, Ovanåkers kommun 
Christoffer Westerberg von Bothmer, Region Gävleborg (anteckningar) 
Mats Gustavsson, Ånge kommun 
Magnus Dahlin, Åre kommun 
Jenny Jernström, Östersunds kommun 
 
Förhinder 
Krokoms kommun 
Joakim Berg, Norrtåg 
Ockelbo kommun 
Berit Eriksson, Region Jämtland Härjedalen 
Henric Fuchs, Region Västernorrland 
Mats Olofsson, Trafikverket Region Mitt 
 

1. Inledning och föregående möte 
- 

2. Vad har hänt sedan senaste mötet 
Rapport styrgruppsmöte 25 oktober 
Christoffer rapporterade från mötet. Beslut om att inte ha något stormöte under 
hösten. Skjuts fram till rådslaget. 
Status Gävle-Åänge  
Mycket svårarbetat för stunden. Trafikverket har haft problem med konsult 
(framtagande av bygghandlingar) vilket gör det svårt att idag skjuta arbetet i tid. 
Godsresa 17-18 oktober 
Nya Ostkustbanan arrangerade en godsresa Sundsvall-Gävle med kansliet för 
nationella godstransportrådet.  
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Projekt Mittstråket  
- Potentiella godstransporter i godsstråket. Slutförande av studie. 
- Genomfört visningsresa. Visning av genomförda investeringar. 
- Pågående studie om trafikering persontrafik Stambanan Övre Norrland 
(presenteras 28 november i Bräcke). 

3. Ytterligare deltagare i partnerskapet 
Inbjudan Gävle kommun och Sundsvalls kommun och ännu inte framtagen. 

4. Fokusområden 

nuläge: Kust till kust 
▪ 15 november Regiondag Jämtland/Härjedalen kommande fredag 

(bland annat presentation strukturbild) 
▪ 4 december seminarium transporter korridoren Stondheim-Östersund-

Sundsvall på Värnes flygplats (inbjudan bifogas). 
▪ 15 november Jernbaneforum kommande fredag. 

nuläge: Nationell plan för transportinfrastrukturen 
▪ Igår utspel av infrastrukturministern ”Så kan 40 miljarder mer satsas på 

järnväg”, se även www.dn.se/nyheter/politik/ministern-sa-kan-40-miljarder-mer-satsas-pa-
jarnvag 

▪ Trafikverket och framtagande av kapacitetsutredning Gävle-Västeraspby -  
beräknas bli klar januari/februari. En kommande presentation av helhet i och 
med att även åtgärdsvalsstudien Kuststråket Gävle-Umeå avslutas. 

nuläge: Användning av infrastrukturen 
Bollnäs resecentrum "rullar på", markinköp med mera. Översyn av resepolicy 
Bollnäs kommun på gång. // Järvsö station. Planering plattformsutbyggnad. Vissa 
osäkerhet i planeringsförutsättningar. Fråga om helhet med stationsutveckling. // 
Utveckling logistik i Ljungaverken. Tankar om att börja transportera på järnväg. 

5. Mötesplanering 2019/2020 
Nästa styrgruppsmöte den 6 december. 
Två nya datum för arbetsgruppen 13 december 13.00 och 17 januari 08.30. 

6. Inför styrgruppsmötet 13 september 
Frågan om datum för stormöte/rådslag. 

7. Övriga frågor 
▪ Kort diskussion om önskan att få mer inblick/förståelse för de paket som 

Trafikverket har planerade för Mittbanan. 
▪ Frukostseminarium i samband med Logistikdag Mitt den 19 november i 

Östersund (inbjudan bifogas). 

8. Summering 
- 
 
Nästa möte – fredag den 13 december klockan 13.00-14.00. 
 
//SLUT 
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